

HKDAZZLES THE WORLD 2024!



CHUBBY HEARTS HONG KONG A CELEBRATION OF LOVE

情人節至元宵節 巨型紅心遍全港



由香港設計中心策展及呈獻,在香港各處景點展出著名設計師Anya Hindmarch構思的巨型紅心設計裝置,趁著東西方情人節,帶來充滿愛的創意驚喜。

Curated and presented by Hong Kong Design Centre, the giant heart installations conceived by renowned designer Anya Hindmarch will grace Hong Kong attractions throughout the Valentine's Day to the Lantern Festival.



2.14 - 2.24.2024

#CHUBBYheartsHK

At Statue Square Gardens & Pop-up Across the City

hkdesigncentre.org

ATTRACT OVER IOO,OOOVISITORS 吸引逾10萬訪客

巨型紅心 (12米直徑) 一連11日在中環皇后像 廣場花園展出

A 12-meter-diameter Chubby Heart will hover aloft in the sky above **Central's Statue Square Gardens** for 11 days



中環皇后像廣場花園 **Statue Square Gardens, Central**



大埔林村許願廣場

Lam Tsuen Wishing Square, Tai Po

Hearts will be popping up at over 10 destinations, each for one day



旺角花墟 Flower Market, Mong Kok



堅尼地城卑路乍灣海濱長廊 Belcher Bay Promenade, Kennedy Town

尚有更多 | AND MORE...











A PATH TO GLORY JIN YONG'S CENTENNIAL MEMORIAL

恢之大者 金庸百年誕辰紀念盛事

融合傳統文化藝術與多媒體科技,囊括文學、藝術、設計、書法及流行文化,打造香港獨有的武俠文化盛事。

Combining traditional arts and culture with multimedia technology, this mega event is a celebration of Hong Kong's unique Jin Yong Culture – which is the perfect showcase of literature, art, design, calligraphy and pop culture.

中國文學小說泰斗查良鏞(金庸)先生百年誕辰紀念,舉辦「俠之大者-金庸百年誕辰紀念」盛事,說好中國故事。 "A Path to Glory – Jin Yong's Centennial Memorial" not only commemorates the centenary of the late Mr. Louis Cha (Jin Yong), one of the Chinese literature giants, but also tells China's stories well.

A PATH TO GLORY JIN YONG'S CENTENNIAL MEMORIAL

俠之大者 金庸百年誕辰紀念

- ② 愛丁堡廣場(公眾免費入場) | Edinburgh Place (Free Admission)
- **2024年3月15日開幕 │ 2024年3月16日 7月2日 向公眾開放** Debut on 15 MAR 2024 │ Open to Public 16 MAR 2 JUL 2024





《射鵰英雄傳》蒙古包 - 沉浸式體驗

An Immersive Experience Yurt of "The Legend of the Condor Heroes"

金庸經典作品中的人物雕塑, 設有QR CODE介紹

Sculptures of Jin Yong's Classic Characters, alongside introductions via QR code

與香港創意專才跨界合作

An interdisciplinary collaboration with Hong Kong creatives

*構想圖以供參考 | Mock-up for illustration purpose only

6

ATTRACT OVER 460,000 VISITORS 吸引逾46萬訪客

任哲是著名的當代藝術家,以創作雄渾剛勁的雕塑形象而聞名,獲授權首次以金庸筆下 人物創作雕塑。

Ren Zhe is a renowned contemporary artist famous for his powerful sculptures. He has been authorized to create sculptures based on characters from Jin Yong's novels for the first time.

主辦:康樂及文化事務署 | 聯合籌劃:香港文化博物館與穀雨文化發展基金 聯合策展:穀雨文化發展基金、滿紙煙雲文化產業及任哲工作室 | 支持機構:明河社





楊過與小龍女 《神鵰俠侶》

Yang Guo and Xiaolongnu in "The Return of the Condor Heroes"



郭靖與黄蓉 《射鵰英雄傳》

Guo Jing and Huang Rong in "The Legend of the Condor Heroes"

雕塑手稿 Sculpture Manuscripts 專題講座 Seminars 多媒體沉浸式體驗 immersive Experience

- ② 香港文化博物館(公眾免費入場) | Hong Kong Heritage Museum (free admission)
- □ 2024年3月15日開幕 | 2024年3月16日 10月7日 向公眾開放 Debut on 15 MAR 2024 | Open to Public 16 MAR - 7 OCT 2024

COMPLEXCON HONG KONG 2024

全球潮流盛會首度來港

- **2024年3月22-24日 | 22-24 MAR 2024**
- ② 亞洲國際博覽館 | AsiaWorld-Expo

全球最大型的潮流文化盛事之一,

首度在亞洲舉辦。

The world's largest pop culture event will make its first debut in Asia.

多個頂尖潮流品牌參與,

於40萬平方呎場地展出最新潮流產品及藝術。

Top culture-forward brands showcasing the latest fashion designs and artwork at a venue of 400,000 sq ft.















ATTRACT OVER 30,000 VISITORS 吸引逾3萬訪客